

Copyright Board
Canada



Commission du droit d'auteur
Canada

FILE: 70.2-1996-1

DOSSIER : 70.2-1996-1

Copyright Act, Sections 66.51 and 70.2

Loi sur le droit d'auteur, articles 66.51 et 70.2

Applications, pursuant to subsection 70.2(1) of the *Copyright Act*, to fix the royalties for a licence and their related terms and conditions.

Demandes de fixation des droits et modalités d'une licence. [*Loi sur le droit d'auteur*, par. 70.2(1)]

ASSOCIATION OF UNIVERSITIES AND
COLLEGES OF CANADA (AUCC) AND
WILFRID LAURIER UNIVERSITY
v. CANADIAN COPYRIGHT LICENSING
AGENCY (CANCOPY)

ASSOCIATION DES UNIVERSITÉS ET
COLLÈGES DU CANADA (AUCC) ET
WILFRID LAURIER UNIVERSITY c.
CANADIAN COPYRIGHT LICENSING
AGENCY (CANCOPY)

CANCOPY v. AUCC AND WILFRID LAURIER
UNIVERSITY

CANCOPY c. AUCC ET WILFRID LAURIER
UNIVERSITY

INTERIM DECISION OF THE BOARD

**DÉCISION PROVISOIRE DE LA
COMMISSION**

Michel Héту, Q.C.
Ms. Adrian Burns
Mr. Andrew E. Fenus

Michel Héту, c.r.
M^{me} Adrian Burns
M. Andrew E. Fenus

Date of the Decision

Date de la décision

August 21, 1996

Le 21 août 1996

Ottawa, August 21, 1996

Ottawa, le 21 août 1996

File: 70.2-1996-1

Applications, pursuant to subsection 70.2(1) of the *Copyright Act*, to fix the royalties for a licence and their related terms and conditions.

Application for an interim decision

DECISION

The AUCC's and Wilfrid Laurier University's request for an interim decision is granted upon the following terms:

- The licences issued by CANCOPY to Wilfrid Laurier University and to University of Lethbridge, which expire on August 31, 1996, are extended on an interim basis.
- The interim licences will now expire on the earlier of the date of the Board's final decision in this matter or August 31, 1997.
- In all other respects, the terms of the interim licences shall be identical to those of the original licences.

Reasons for this decision will follow shortly.

Dossier : 70.2-1996-1

Demandes de fixation des droits et modalités d'une licence. [*Loi sur le droit d'auteur*, par. 70.2(1)]

Demande de décision provisoire

DÉCISION

La demande de l'AUCC et de *Wilfrid Laurier University* pour l'émission d'une décision provisoire est accordée, aux conditions suivantes :

- Les licences émises par CANCOPY à *Wilfrid Laurier University* et à *University of Lethbridge*, qui prennent fin le 31 août 1996, sont renouvelées de façon provisoire.
- Les licences provisoires expirent le jour où la Commission rendra sa décision finale dans la présente affaire ou le 31 août 1997, selon la première de ces éventualités.
- Sous réserve de ce qui précède, les conditions des licences provisoires demeurent les mêmes.

Les motifs de la présente décision suivront sous peu.

Le secrétaire de la Commission,



Claude Majeau
Secretary to the Board